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Datum 2 juni 2025 

Aan Agendacommissie 

Kopie aan Niek Velderman 

Van College van B&W 

Onderwerp Economisch profiel gemeente Raalte 

 

Inleiding 

De gemeente Raalte heeft de afgelopen jaren een aanzienlijke groei in werkgelegenheid en economische 

activiteiten doorgemaakt. Dit heeft echter ook geleid tot uitdagingen, waaronder de beperkte beschikbaarheid 

van kavels voor bedrijventerreinen en de groeiende behoefte aan nieuwe werklocaties. In dit kader heeft bureau 

STEC onderzoek gedaan naar de behoefte aan werklocaties. Hieruit blijkt dat het nodig is om tussen de 15 – 30 

hectare netto uitgeefbaar terrein te vinden. De gemeente staat voor de taak om deze opgave te vertalen in een 

herzien economisch profiel en de economische agenda, met specifieke aandacht voor het stationsgebied en 

regionale samenwerking. 

 

Samen met een extern bureau gaan wij een gedegen economisch beeld en profiel voor de gemeente Raalte 

ontwikkelen. Dit profiel moet ons inzicht geven in de belangrijkste economische opgaven en kansen die er voor de 

gemeente liggen, en een antwoord formuleren op de vraag: 

“Welke economische opgaven en kansen komen er op de gemeente Raalte af en wat betekent dit voor de 

economische toekomst van de gemeente Raalte?” 

 

Het economisch profiel zal ons helpen bij het maken van gerichte keuzes ten aanzien van de ruimtelijke ordening 

en de invulling van toekomstige werklocaties, met inbegrip van het stationsgebied en de vraag of we in Salland 

een regionaal bedrijventerrein willen ontwikkelen. 

 

Het resultaat van deze analyse moet dienen als basis voor het herzien van de economische agenda van de 

gemeente Raalte (die loopt tot 2025) en voor de uitvoering van de ruimtelijke en economische vraagstukken zoals 

de opgaven rondom werklocaties en het stationsgebied. Daarbij vinden wij participatie belangrijk (individueel + 

collectief).  

 

In gesprek met de Gemeenteraad, 19 juni 2025 

Vanuit diverse beleidsdocumenten, trends op verschillende thema’s en gehouden strategische sessies met 

ondernemers en belangrijke stakeholders in onze gemeente willen wij de Gemeenteraad informeren op 19 juni 

aanstaande. Het doel is om de Gemeenteraad te informeren over de voortgang van het onderzoek en we willen de 

eerste inzichten presenteren. Wij willen ook graag weten wat de Raad ons mee wil geven voor het vervolg. 

 

De avond zouden wij als volgt op willen pakken: 

- Openingswoord wethouder economie; Breun Breunissen, 

- Presentatie door Buck Consultants International; Jaap Bovens en Teun Grauwelman, 

- Ophaal ronde bij de Gemeenteraad. 

 

We verwachten dat het maximaal drie kwartier á een half uur zal gaan duren. 

 

 


